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Temat: 2019/126614 - Interpelacja w sprawie przebieralni na stawie kąpielowym Kamień (Od: Karol Szymura <karolszymura1@gmail.com>)

Sprawa: BR.0003.270.2019

Szanowny Panie Prezydencie, 
Dostaje wiele informacji zwrotnych na temat kąpieliska w Kamieniu. Nie rozmyślając o pozytywach i negatywach tego przedsięwzięcia
skupiłem się jednak na możliwych sprawach do poprawienia. Mieszkańcy często zadają pytanie dlaczego nie ma tam przebieralni dla
osób kąpiących się. Myśle, że warto na to zwrócić uwagę i zbudować na miarę możliwości i pasujące do stylu kąpieliska niedrogie
przebieralnie. Mam nadzieje, że znajdą się środki na tę inwestycje w napiętym bieżącym budżecie miasta. 
Z wyrazami szacunku,  
Karol Szymura 
Radny Miasta Rybnika
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